
 

,                                      Protokół z posiedzenia Rady  

Osiedla „Świerczewo”   z dnia 20.01.2020 r. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli Radni   Rady Osiedla Świerczewo,  

Lista obecności radnych  ROŚ- załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. Stwierdzono obecność   

12. Nieobecni usprawiedliwieni : Bucholc Bogusz,  , Czerwonka Mateusz, Marczaka Jan. 

                       Przewodniczący    Rady    Marek  Duklanowski    powitał      zebranych  Radnych  i        

zaproponował następujący porządek :  

 1/otwarcie sprawdzenie kworum 
2/ –ODCZYTANIE protokołu z dn. 30.12.2019 r. 
3/ Zmiana składu  Zarządu - rezygnacja 
4 /Zmiana Umowa zlecenia aneks sprzątanie  Bieńkowska Jadwiga  
UCHWAŁA 26/20. 
5/ Korekta planu rzeczowo- finansowego Uchwała 28/20 
6/-z miana Diety dla Zarządu  UCHWAŁA 28/20 
7/Przyjęcie – Sprawozdania z  Wykonania  Planu Finansowego za rok 
2019 uchwała 29/20 
8/ Dyskusja nad  planowanymi działaniami na rok 2020 i dyskusja  
 nad inwestycjami  dla osiedla. 
9/ Wolne wnioski : 
  
    Zaproponowany porządek zebrania   został  przyjęty jednogłośnie  12 głosów za. 

 AD.2  Protokół z poprzedniego posiedzenia z dnia 30.12. 2019 r. przeczytała sekretarz  rady  

Jadwiga Śnieg.  Protokół został przyjęty  11 głosów  za 1 wstrzymujący. 

AD.3  Następnie przystąpiono  do omówienia składu zarządu w związku z rezygnacją Członka  

Zarządu  Tomasza Brokowskiego. Rezygnacja została przyjęta zgodnie § 21 ust. 5    10 głosów za 

2 głosy wstrzymujące.  Pan Przewodniczący zaproponował do Zarządu  Eugeniusza Berdzika.  W 

wyniku tajnego  głosowania za  Eugeniuszem Berdzikiem  głosowało 9 radnych  dwóch  przeciw 

1 głos wstrzymujący. 

Ustalono, że nowy skład Zarządu będzie obowiązywał od 01.02.2020 r.  



AD.4  Następnie przystąpiono zgodnie z ustaleniami na poprzednim zebraniu do dyskusji nad 

zmianą umowy zlecenia na sprzątanie ROŚ. w toku dyskusji podjęto Uchwałę o treści: 

wprowadzić zmianę umowy zlecenia P. Jadwigi Bieńkowskiej na  sprzątanie siedziby ROŚ  od        

01.02.2020 r. do 31 grudnia 2020 r. dotyczącej wysokości wynagrodzenia  - kwota 100,- zł. 

miesięcznie brutto.. Uchwalono Uchwałę  nr 26/20   - 11 głosów za 1 wstrzymujący.   

AD.5  W Związku z powyższym uchwalono korektę  PLANU RZECZOWO – FINANSOWEGO na rok 

2020.Podjęto Uchwałę nr 27/20 jednogłośnie 12 głosów za. 

AD.6 Następnie w związku ze zmianą składu Zarządu uchwalono,  że wszyscy  członkowie 

zarządu otrzymają  dietę w wysokości 25% diety Przewodniczącego od 01.02.2020 do 

31.12.2020 r.  – Uchwalono uchwałę nr 28/20 jednogłośnie 12 głosów za.                                   

AD.7  .Następnie  przystąpiono  do  omówienia  i  przyjęcia  sprawozdania  z  Wykonania  Planu 

Finansowego  za  rok  2019.  Podjęto  UCHWAŁĘ  nr  29/20  o  treści    przyjęcia  Sprawozdania  z 

wykonania Planu FINANSOWEGO Rady za rok 2019 11 głosów za 1 wstrzymujący.  

 AD.8 -Wniosek mieszkańców ul Kłosowa – rekomendacja – przyjęliśmy do realizacji – pismo  P. 

Przewodniczący. 

- Pismo  Rady Rodziców do ogólno miejskiego budżetu -P. Przewodniczący.   

- Przejście przy ul Witkiewicza / ul. Kaliny – 26 Kwietnia + na górce - odp. P. Przewodniczący. 

AD.9  Następnie w toku dyskusji ustalono przeznaczyć 200,- zł  dla Klubu  Seniora i 300,- zł  

przeznaczyć  na spotkanie z okazji  Tłustego  Czwartku. 

Postanowiono  wysłać c pismo do Filharmonii na zakup biletów.  

Ustalono  organizację spotkania sprawozdawczo – inwestycyjnego  z mieszkańcami  w dniu       

20 maja 2020 r. o godz.  17,00. 

SZACHY WARCABY GRY PLANSZOWE. 

                          Na tym posiedzenie zakończono, Pan Przewodniczący   podziękowała za                           

przybycie i  zaprosił na zebranie które odbędzie się w dniu 27.02.2020r. o godzinie 17,00.  

 

 

Protokołował Sekretarz ROŚ                                                                            Przewodniczący   ROŚ 

   Jadwiga  Śnieg                                                                                                      Marek Duklanowski 
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